

Livres reçus / Books received

Other Landscapes: Greek Language Poetry from Australia and Canada, Edited by Eleni Nikas and Stephanos Constantinides, Owl Publishing, La Trobe University, Victoria, Australia (in greek).

Paysages étrangers, Anthologie de poésie grecque d'Australie et du Canada, sous la direction de Eleni Nikas et Stephanos Constantinides, Owl Publishing, La Trobe University, Victoria, Australia (en grec).

Activités académiques/Academic Activities

Troisième Congrès international des instituts de recherche sur l'hellénisme

Le Troisième Congrès international des instituts de recherche sur l'hellénisme aura lieu à Montréal du 28 au 31 mai 1999. Le Congrès est organisé par le KEEK qui exerce actuellement la présidence du Comité coordinateur des instituts de recherche sur l'hellénisme. Y participeront des universitaires et des chercheurs venant de divers pays. Le Congrès s'articulera autour du thème "L'hellénisme à l'aube de l'an 2000".

Congrès sur "La justice, les vertus et la citoyenneté"

Du 25 avril au 7 mai, le Professeur J. Philippoussis, membre du Conseil d'administration du KEEK, a participé au Congrès (organisé par la Société de Philosophie grecque et des humanités de l'Afrique du Sud à l'Université de Prétoria) sur "La justice, les vertus et la citoyenneté". Sa communication portait sur ces notions chez Périclès.

Third International Conference of the Research Institutes on Hellenism

The Third International Conference of the Research Institutes on Hellenism will take place in Montreal, May 28-31, 1999. The Conference is organized by KEEK which holds the Presidency of the Coordinating Committee of the Research Institutes on Hellenism. Academics and researchers coming from different countries will take part in this Conference which will be on the main theme of "Hellenism in the Twenty-First Century".

Conference on "Justice, Virtues and Citizenship"

Prof. J. Philippoussis, member of the Board of Directors of KEEK, attended a Conference (April 25-May 7) organized by the South African Society for Greek Philosophy and the Humanities at the University of Pretoria on "Justice, Virtues and Citizenship" and he presented a Paper on "The Periclean notions of Justice, Excellence and Citizenship".